

No. 48577. Multilateral

AGREEMENT ON THE CENTRAL ASIAN AND CAUCASUS REGIONAL FISHERIES AND AQUACULTURE COMMISSION. ROME, 30 SEPTEMBER 2009 [*United Nations, Treaty Series, vol. 2754, I-48577.*]

ACCEPTANCE

Turkey

Deposit of instrument with the Director-General of the Food and Agriculture Organization of the United Nations: 19 December 2011

Date of effect: 19 December 2011

Registration with the Secretariat of the United Nations: Food and Agriculture Organization of the United Nations, 5 December 2012

N° 48577. Multilatéral

ACCORD RELATIF À LA COMMISSION RÉGIONALE DES PÊCHES ET DE L'AQUACULTURE POUR L'ASIE CENTRALE ET LE CAUCASE. ROME, 30 SEPTEMBRE 2009 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 2754, I-48577.*]

ACCEPTATION

Turquie

Dépôt de l'instrument auprès du Directeur général de l'Organisation des Nations Unies pour l'alimentation et l'agriculture : 19 décembre 2011

Date de prise d'effet : 19 décembre 2011

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : Organisation des Nations Unies pour l'alimentation et l'agriculture, 5 décembre 2012